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ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Lasowice Wielkie 
Komisji Komunalno Rolnej i Bezpieczeństwa Publicznego, 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej, 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
Komisji Rewizyjnej 
odbytego w dniu 30 listopada 2021r. w sali posiedzeń Urzędu Gminy 

Lasowicach Wielkich. w 

Komisje obradowały w składzie według załączonej listy obecności. 
Nieobecny na posiedzeniu jest radny Adam Młynarczyk - usprawiedliwiony 

W posiedzeniu Komisj i uczestniczyli: 
• Daniel Gagat - Wójt Gminy Lasowice Wielkie 
• Rajmund Kinder - Przewodniczący Rady Gminy Lasowice Wielkie 
• Izabela Dokupił - Skarbnik Gminy Lasowice Wielkie 

Przed rozpoczęciem obrad głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Rajmund Kinder , który 
przywitał wszystkich zebranych i nawiązał do zwołania wspólnego posiedzenia komisji, 
której wiodącym tematem jest analiza - rozpatrzenie projektu budżetu gminy oraz 
wieloletniej prognozy finansowej na rok 2022. 
Następnie poinformował aby Przewodniczący poszczególnych Komisj i w osobach: 
Piotr Kis ie l - Komisji Komunalno- Rolnej i Bezpieczeństwa Publicznego 
Gabriela Świerc - Komisj i Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej, 
Marcin Bomba - Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
Norbert Barcz - Komisj i Rewizyjnej 
wybrali spośród siebie przewodniczącego prowadzącego dzisiejsze wspólne posiedzenie 
komisji, którym został radny Norbert Barcz. 

Wybrany przewodniczący wspólnego posiedzenia komisji przedstawił propozycję porządku 
obrad: 

ł . Wybór przewodniczącego wspólnego posiedzenia komisji. 
2. Analiza - rozpatrzenie projektu budżetu gminy oraz wieloletniej prognozy finansowej 

na rok 2022. 
3. Opinie, wnioski dotyczące projektu budżetu na 2022 rok. 
4. Sprawy bieżące. 

Następnie przeprowadził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. Radni wszystkich 
komisji jednogłośnie przyjęli porządek obrad. 

I . Analiza - rozpatrzenie projektu budżetu gminy oraz wieloletniej prognozy 
finansowej na rok 2022. 

Przewodniczący posiedzenia udzielił głosu zebranym na sali do w/w tematu. 
Radny Piotr Kis ie l zabrał głos stwierdzając że budżet na 2022r jest skonstruowany 

pozytywnie i że Pani Skarbnik oraz Pan Wójt włożyli bardzo dużo pracy w jego 
przygotowanie. Dodał też że jest sporo zadań inwestycyjnych i ma nadzieje że Gmina będzie 
w stanie wszystkie zrealizować. Radny Norbert Barcz dodał że faktycznie zadań jest sporo bo 
aż 47 i jest to bardzo odważny budżet. Radna Gabriela Świerc zadała pytanie czy jest to 
realne do zrealizowania? Pani Skarbnik Gminy stwierdziła że budżet jest j ak najbardziej 
realny do zrealizowania. Dodała że w tych 47 pozycjach jest sporo zadań do których w roku 
2022 będzie robiona tylko dokumentacja, a także są również zadania z dofinansowaniem 
z różnych źródeł. Nawiązała również do budżetu przedstawionego przez Zespoły Szkół 
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w których widać wzrastającą cały czas inflację, przekładającą się na wyższe koszty zadań 
przeznaczonych do realizacji, a subwencja oświatowa kwotowo jest mniejsza. Radna Gabriela 
Świerc zapytała czy jest jakaś możliwość aby rodzice którzy korzystają z dowozu swoich 
dzieci do szkół łub przedszkoli ponosili j akąś opłatę, ponieważ deklarują że dzieci mają 
jeździć autobusem do i z placówki, a często sami jednak przywożą lub odwożą dzieci. Wójt 
powiedział że autobus który wozi dzieci jest autobusem kursowym, który jedzie tak czy tak, 
a dowóz dzieci jest zadaniem własnym Gminy na które są przeznaczone środki i rodzice do 
tego nie dopłacają. Przewodniczący Rady Gminy podsumował że do oświaty zawsze są 
dokładane środki w związku z otrzymywaną mniejszą subwencją i na tym temat trzeba 
zakończyć. 

Radna Gabriela Prochota zadała pytanie w sprawie funduszu sołeckiego. Zapytała 
dlaczego trzeba było teraz we wnioskach wyodrębnić zadanie „Utrzymanie terenów 
zielonych" skoro zawsze było to ujęte w ogólnym zadaniu „Zagospodarowanie i dbałość 
o działki i obiekty gminne". Pani Skarbnik wyjaśniła że jest to spowodowane zmianą 
w rozporządzeniu klasyfikacji budżetowej. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał o budowę sieci wodociągowej w Chocianowicach. 
Wójt odpowiedział że jest doprowadzenie sieci wodociągowej i kanalizacyjnej do nowych 
działek. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał również czy środki zabezpieczone na zakup wózka 
widłowego są wystarczające. Wójt odpowiedział że ma nadzieje że tak. 

I I . Opinie, wnioski dotyczące projektu budżetu na 2022 rok. 
Komisja przeszła do głosowania za przyjęciem projektu budżetu gminy oraz wieloletniej 

prognozy finansowej na rok 2 0 2 L Radni wszystkich komisji jednogłośnie przyjęli projekt 
budżetu gminy oraz wieloletniej prognozy finansowej na rok 2022. Wynik głosowania 
z podziałem na poszczególne komisje przedstawiono poniżej: 
- Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej - 6 głosów za; 0 przeciw; 
0 wstrzymało się, 
- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji — 5 głosów za; 0 przeciw; 0 wstrzymało się, 
- Komisji Komunalno Rolnej i Bezpieczeństwa Publicznego - 6 głosów za; 0 przeciw; 0 
wstrzymało się, 
- Komisja Rewizyjna - 3 głosy za; 0 przeciw; 0 wstrzymało się, 

I I I . Sprawy bieżące. 
W sprawach bieżących poruszono temat następujących uchwał które zostały dostarczone 
w materiałach dodatkowych: 

1. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnym Rady Gminy Lasowice 
Wielkie 

2. Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych 

3. Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz 
zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 
nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 
kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 
przydomowym 

4. Projekt uchwały w sprawie ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi przez właścicieli lokali w budynkach wielolokalowych, w którym 
ustanowiono odrębną własność lokali, osób, faktycznie zamieszkujących lub 
użytkujących te lokale łub faktycznie zamieszkujących lub użytkujących lokal 
należący do spółdzielni mieszkaniowej 
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A d . 1 
Podczas dyskusji na temat wysokości diet radnym, radni przedstawiali różne 
propozycje. Rozważano również o wysokości diety Przewodniczącego Rady Gminy 
oraz pojawił się pomysł aby zryczałtować wysokość diety Wiceprzewodniczącego. 
W wyniku dyskusji zaproponowano: 
- wysokość diety dla Przewodniczącego Rady Gminy w wysokości 45% 2,4-krotności 
kwoty bazowej określonej corocznie w ustawie budżetowej 
- wysokość diet dla przewodniczących komisji stałych w wysokości 18% kwoty 
bazowej corocznie określanej w ustawie budżetowej oraz 15% dła członków komisji 
- wysokość diety dla Wiceprzewodniczącego w wysokości 80% kwoty bazowej 
corocznie określanej w ustawie budżetowej l 
Wójt zaproponował aby wszystkie te zmiany weszły w życie z dniem 1 lutego 2022. 
Wszystkie propozycje zostały poddane pod głosowanie i radni w większości 

zagłosowali za wprowadzeniem takich zmian. 

Przewodniczący posiedzenia poddał projekt uchwały pod głosowanie. Wszyscy radni 
zagłosowali za projektem uchwały. 

Przewodniczący posiedzenia poddał projekt uchwały pod głosowanie. Wszyscy radni 
zagłosowali za projektem uchwały. 

Przewodniczący posiedzenia poddał projekt uchwały pod głosowanie. Wszyscy radni 
zagłosowali za projektem uchwały. 

Radna Gabriela Świerc zaproponowała również aby podwyższyć diety dla sołtysów. 
Podczas dyskusji na ten temat zaproponowano: 
- dła sołtysów miejscowości: Chocianowice, Laskowice, Jasienie - 900zł 
- dla sołtysów miejscowości: Chudoba, Lasowice Wielkie, Gronowice, Lasowice 
Małe, Wędrynia - 750zł 
- dła sołtysów miejscowości: Tuły, Oś , Szumirad, Ciarka, Trzebiszyn - 600zł 
Podwyżki dła sołtysów również miałyby wejść w życie od 1 lutego 2022r. 
Propozycje zostały poddane pod głosowanie. Radni jednogłośnie przegłosowali w /w 
propozycje. 

Na tym wspólne posiedzenie komisji zakończono. Przewodniczący obrad dokonał zamknięcia 
posiedzenia. Posiedzenie odbyło się w godzinach od 15:00 do 16:25. 

A d . 2 

A d . 3 

Ad.4 

Protokolant: 
Mateusz Jośko 

Przewodniczący wspólnego 
posiedzenia? Komisj i : 
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Podpisy komisji: 

Komunalno Rolne j i Bezpieczeństwa publicznego 

L p . Imię i Nazwisko 

1. Piotr Kisiel 

2. Norbert Barcz 

3. Renata Pilot 

4. Gabriela Prochota 

5. Gabriela Świerc 

6. Marcin Bomba 

7. Adam Młynarczyk 

/ pełniona funkcja / 

- przewodniczący 

- z-ca przewodniczącego 

- członek 

- członek 

- członek 

- członek 

- członek 

Oświaty. Kultury. Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej 

L p . Imię i Nazwisko / pełniona funkcja / 

1. Gabriela Świerc - przewodniczący 

2. Krzysztof Dzierżyński - z-ca przewodniczącego 

3. Piotr Kisiel 

4. Klaudia Schudy 

5. Wioletta Woźny 

6. Jerzy Lipiński 

Rewizyjnej 

L p . Imię i Nazwisko 

1. Norbert Barcz 

2. Brygida Kasprzyk 

3. Adam Młynarczyk 

4. Rafał Goroński 

Skarg, Wniosków i Petycji 

L p . Imię i Nazwisko 

członek 

członek 

członek 

członek 

/ pełniona funkcja / 

- przewodniczący 

- z-ca przewodniczącego 

- członek 

- członek 

/ pełniona funkcja / 
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1. Marcin Bomba 

2. Dariusz Pikor 

3. Krzysztof Dzierżyński 

4. Rafał Goroński 

5. Renata Pilot 

- przewodniczący 

- z-ca przewodniczącego 

- członek 

- członek 

- członek 
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